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Protokoll från stadsdelsnämndens pensionärs
råds sammanträde den 12 september 2022

Närvarande ledamöter:
SPF Yvonne Wendt
SPF Margareta Thörnblom (via Skype)
PRO Ulla Lindqvist
SPF Viveca Höög Peterson
SPF OlofBjörlin

Närvarande ersättare:
SPF Agneta Liljedahl
SPF Anders Rickardsson
PRO Karin Pers
SPF Per Widforss
SPF Sten Fylkner

Föredragande tjänstemän:
Susanna Hiltunen/sekreterare
Marianne Wikander, avdelningschef

Gäster: Hanna Markkula, utredare fastighetsut
veckling, Micasa

Tidpunkt och plats:
Den 12 september kl. 13:30- 15:00, Östermalms stadsdelsförvalt
ning, lokal Tessinparken/ Skype for business
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§ 1 Sammanträdets öppnande
Ordförande Yvonne Wendt välkomnar alla och förklarar samman
trädet öppnat.
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§ 2 Gäst
Hanna Markkula, utredare fastighetsutveckling, Micasa, besöker rå
det för att informera om Micasas uppdrag och framtida planer.
Hanna presenterar bland annat den nya boendeplanen samt plane
ringen för fler seniorbostäder. Frågan gällande byggandet av ett
vård- och omsorgsboende på Loudden kommer upp och Hanna
meddelar att en privat aktör har fått en markanvisning. Östra Ha
gastaden är ett vård- och omsorgsboende som planeras att vara fär
digbyggt 2029.
Hannas presentation biläggs protokollet och innehåller informat
ionen som rådet tog del av.

§ 2 Val av protokolljusterare
Rådet beslutar att Anders Rickardsson och Sten Fylkner justerar
protokollet.

§ 3 Tid för protokolljustering
Protokolletjusteras onsdag 14 september kl. 14:00 i receptionen på
förvaltningen, Karlavägen 104, 6 trappor. Protokollet e-postas till
medlemmarna inför justering.

§ 4 Föregående protokoll
Rådet har tagit del av protokollet från den 8 augusti. Protokollet
läggs till handlingarna.

§ 5 Ärenden till stadsdelsnämnden

Protokoll från stadsdelsnämndens
pensionärsråds sammanträde den 12
september 2022

§ 6 Övriga utskick
• Protokollfrån KPRs sammanträde 23 augusti 2022
Rådet har tagit del av ärendet

• Socialstyrelsens brukarundersökning, Vad tycker de äldre
om äldreomsorgen? 2022:
Vård- och omsorgsboende, jämförelse rike, län, kommun
och stadsdel.
Hemtjänst, jämförelse rike, län, kommun och stadsdel.
Vård- och omsorgsboende- trend
Hemtjänst- trend

Anders redovisade några allmänna kommentarer till bru
karundersökningen och påpekade bland annat den statist
iska osäkerheten i denna typ av undersökningar. Detta
gör att man måste vara försiktig med tolkningen av re
sultaten. Enskilda värden kan vara osäkra, men jämförel
ser med tidigare års värden kan ge signaler att observera.
Bland redovisade resultat finns också ett antal negativa
trender som måste analyseras och följas upp.
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§ 7 Rapport från kommunstyrelsen pensionärsråd
Rådet ställer frågan om hur man går in på Insyn, för att
bland annat ta del av protokoll. Marianne uppger att man
går in på Stockholm stads hemsida och sedan vidare till
Insyn. Pensionärsrådet efterfrågar en datakurs för grund
läggande utbildning samt att man gärna vill se en an
nons i lokaltidningen.

Fråga gällande omsorgsdagboken och om anhöriga även
har tillgång till den. Så länge det finns ett samtycke så
kan anhöriga ta del av samtliga journalanteckningar för
den enskilde.

Önskemål från Pensionärsrådet om att få ta del av in
formation gällande vilka lokaler som finns tillgängliga
för uthyrning/utlåning.

§ 8 Rapport från rådets medlemmar
Pensionärsrådet konstaterar att det skiljer sig från förtro
enderåden på de olika boenden och att verksamheterna
behöver bli bättre på att engagera anhörigrepresentanter.
Sten uppger att man på Kampementet avvaktar den nya
verksamhetschefen samt att det saknas sjuksköterskor.
Det har varit många avvikelser i sommarbemanningen
och man är inte helt nöjd med måltidssituationen ännu.
Rådet konstaterar att Kampementet inte är en fungerande
verksamhet idag och ställer frågan om entreprenören
verkligen får fortsätta efter den här avtalsperioden.

Ulla berättar att lokalerna på Hjorthagen inte är helt
ändamålsenliga för dansträffen. Det var bland annat för
många regler att ta hänsyn till men det kommer att utvär
deras inom kort.

Ulla berättar om invigningen av det nya vård- och om
sorgsboendet Susannahemmet som drivs av Ersta Dia
koni. Fina lokaler och väldigt trevligt. Boendet ligger i
Huddinge.

Protokoll från stadsdelsnämndens
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Matmöte med förvaltningens dietist. Det framkommer
att hon har mest en rådgivande funktion och arbetar i hu
vudsak mot egen regi. Man har bland annat matlagnings
aktiviteter på Bo Bergman som är mycket uppskattat. På
Rio har man fått en ny matleverantör, Sodexo. Enligt
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kraven i upphandlingen önskade man bland mer aptitre
tare, mer lax och fler desserter. Ett bra initiativ enligt rå
det med ett matmöte.

Önskemål om fler aktiviteter på Bo Bergman.

Ledamöter i Pensionärsrådet har besvärat sig över försö
ket att dra in hållplatser för buss 4 på Östermalm. PRO
kommer att skicka in ytterliggare besvär över försöket.

Önskemål från Margareta om att locka yngre pension
ärer till träffpunkterna.

§ 9 Rapport från förvaltningen
Marianne uppger att träffpunkterna är ett utvecklingsom
råde. Nu är rekryteringen av hälsopedagogen till Hjort
hagen är färdig och arbetat med att möblera upp lokalen
fortsätter.

Betänkandet inför en ny äldreomsorgslag. Remissen ska
vara besvarad till septembernämnden så det är kort om
tid. Pensionärsrådet vill gärna vara med och tycka till.

Arbetet med T2:an är klart.

Utåtriktad aktivitet, vid Östermalmstorg fredagen den 16
september, kl. 11-13

En ny områdeschef för hemtjänsten är rekryterad.

§ 10 Övriga frågor
KPR önskar ta del av hur förvaltningen bekostar bro
schyren "Östermalm A-Ö".

§ 11 Nästa sammanträde
Nästa sammanträde är den 10 oktober kl. 13 :30 -15 :00, i lokal Tes
sinparken.

Sekreterare: Susanna Hiltunen (susanna.hiltunen@stockholm.se)
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